



Certificate RU22/818419648

The management system of

# ALLFORLABELS RUS LLC

Peterhof highway, 73A, St. Petersburg, 198206, Russian Federation

has been assessed and certified as meeting the requirements of

## ISO 9001:2015

For the following activities

**Production of thermo-shrinkable and self-adhesive labels printed with offset, flexographic, gravure and screen printing.**

This certificate is valid from 5 June 2022 until 4 June 2025.  
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.  
Recertification audit due before 11 March 2025.  
Issue 1. Certified since June 2022.

The audit leading to this certificate commenced on 9-11 March 2022 .  
SGS Ref CH22/0371



Authorised by

*Jan Leembien* *D. Willemijn*

SGS Société Générale de Surveillance SA  
Technoparkstrasse 1 8005 Zurich Switzerland  
t +41 (0)44 445-16-80 f +41 (0)44 445-16-88 www.sgs.com



Page 1 of 1



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at [www.sgs.com/terms\\_and\\_conditions.htm](http://www.sgs.com/terms_and_conditions.htm). Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.



Сертификат RU22/818419648

Система Менеджмента

# ООО «ОллФoЛейблс РУС»

Петергофское шоссе, 73А, Санкт-Петербург, 198206, Российская Федерация



Была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям

## ISO 9001:2015

Для следующих видов деятельности (область применения)

**Производство термоусадочных и самоклеящихся этикеток с офсетной, флексографской, глубокой и трафаретной печатью.**

Настоящий сертификат действителен с 5 июня 2022 г. по 4 июня 2025г. и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Срок ресертификации до 11 марта 2025 г.

Выпуск 1. Сертифицировано с мая 2022 г.

Аудит, по результатам которого выдан данный сертификат, был начат 9-11 марта 2022 г.  
SGS Ref CH22/0371

Уполномоченные лица

*Jan Leembien* *D. Willemin*

SGS Société Générale de Surveillance SA Certification & Business Enhancement  
Technoparkstrasse 1 8005 Zurich Switzerland  
t +41 (0)44 445-16-80 f +41 (0)44 445-16-88 www.sgs.com



Страница 1 из 1



Настоящий документ выпущен Компанией в соответствии с «Общими Условиями Услуг по Сертификации» ([www.sgs.com/terms\\_and\\_conditions.htm](http://www.sgs.com/terms_and_conditions.htm)). Обращаем внимание на условия об ограничении и освобождении от ответственности и юрисдикции. Подлинность данного документа можно проверить на сайте <https://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Любые несанкционированные изменения, подделка, фальсификация, копирование содержания или оформления данного документа являются незаконными, а нарушители могут подвергнуться преследованию в установленном законом порядке.